
Protokół Nr 9/07 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 10 września  2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 
Zakończenie posiedzenia godz. 1045  

 
 
Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W  posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy , zastępca , skarbnik i sekretarz gminy  .  
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady gminy Ksawery Nyks jak równieŜ 
radny Edward Lutyński . 
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje . 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując 
materiały .  
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 14 września  2007 r.  
4.Analiza realizacji budŜetu gminy za I-sze półrocze 2007 roku  
   Opinia komisji  
5.Informacja Wójta Gminy o zagospodarowaniu przyjmowanego mienia od Agencji  
   Nieruchomości Rolnych  
   Opinia komisji na sesję   
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
 
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół Nr 8/07 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania. 
Ad.3 
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane pod obrady kolejnej  sesji, 
komisja je przedyskutowała , wysłuchała odpowiedzi i wyjaśnień , a następnie wydała opinię 
jak niŜej :  
 - projekt uchwały Nr X/49/07  w sprawie wyraŜenia zgody na przystąpienie gmin do    
   Związku Gmin  Dorzecza Iny ; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie –  
   jednogłośnie, 
  - projekt  uchwały Nr X/50/07  w sprawie wyraŜenia zgody na wystąpienie gmin ze Związku  
   Gmin Dorzecza Iny; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie -jednogłośnie    
  - projekt uchwały Nr X/51/07  w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustalenia kwoty  
    poręczenia ; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie , 
 - projekt uchwały  Nr X/52/07 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Rozwoju Miejscowości  
   Pęzino” gmina Stargard Szczeciński  
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Do tego projektu uchwały wójt poinformował ,Ŝe załącznik jest w trakcie opracowywania  i 
radni otrzymają go przed sesją . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .    
- projekt uchwały Nr X/53/07 w sprawie zaopiniowania projektu rozporządzenia Wojewody  
   Zachodniopomorskiego w sprawie ustanowienia planu ochrony dla rezerwatu przyrody  
   „ Ozy Kiczarowskie „ – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie , 
- projekt  uchwały Nr X/54/07 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie umowy uŜyczenia –  
  komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie ,  
- projekt uchwały Nr X/55/07 w sprawie procedury uchwalania budŜetu gminy oraz rodzaju  
  szczegółowych materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budŜetu  
Skarbnik Gminy poprosiła o zmianę w zapisie § 1 poprzez przesunięcie słów „ w terminie do 
dnia 15 października” na koniec  tego zdania   i wykreślenia w § 2 ust.2 pkt 3 b) słowa w 
nawiasie  w brzmieniu ( inwestycyjnych) . 
Członkowie komisji po naniesieniu zmian , pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały robiąc 
to jednogłośnie .  
- projekt  uchwały  Nr X/56/07 w sprawie zwołania zebrania wiejskiego ; komisja projekt  
  uchwały zaopiniowała pozytywnie – jednogłośnie ,  
- projekt uchwały Nr X/57/07  w sprawie wyboru ławników do Sądu Rejonowego w  
  Stargardzie   Szczecińskim; komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie –  
  jednogłośnie . 
Ad.4 
Przewodniczący komisji odczytał uchwałę Nr CXXXVIII/314/2007 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby obrachunkowej w Szczecinie z dnia 28 sierpnia 2007 r. w sprawie wydania 
opinii o przedłoŜonej przez Wójta Gminy Stargard Szczeciński informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu za I półrocze 2007 r. – gdzie po rozpatrzeniu, informacja została 
pozytywnie zaopiniowana . 
Członkowie komisji uwag do informacji z wykonania budŜetu za I półrocze 2007 r. nie 
zgłosili i przyjęli jednogłośnie następującą opinię :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała 
wykonanie budŜetu gminy za I półrocze 2007 r.  
Ad.5 
Przewodniczący komisji omówił informację z zagospodarowania mienia przyjętego oraz 
planowanego do przyjęcia przez gminę z zasobu ANR . 
W trakcie omawiania informacji członkowie komisji zgłaszali pytania lub swoje uwagi , które 
na bieŜąco były wyjaśniane . 
Radny Lutyński – powiedział ,Ŝe chciałby się zapoznać z porozumieniem zawartym z ANR , 
odnośnie przekazywania na mienie gminy  nieruchomości  .  
W dalszej wypowiedzi radny skierował zapytanie do wójta , a dotyczyło ono Pałacu w 
Małkocinie   tj. jakie były działania gminy w tamtym okresie , aby korzystając z 
obowiązującego prawa przejąć na mienie gminy  Pałac w Małkocinie  , dalej radny zaznaczył,  
Ŝe pałac  2001 roku został za niewielkie pieniądze przekazany dla Uniwersytetu 
Szczecińskiego w Szczecinie , dlaczego gmina nie podjęła działania w sprawie tego przejęcia. 
Wójt Gminy odnosząc się do tego zapytania m.in. odpowiedział ,Ŝe nie było woli rady aby 
przejąć ten pałac , z uwagi na koszty i kłopoty jakie mogłyby być z jego mieszkańcami , 
uwaŜaliśmy ,Ŝe jest to zbyt drogi obiekt  na tamten czas i nie było takiej potrzeby . Zarząd 
gminy  podjął na pewno taką samą decyzję  . 
Wójt Gminy poinformował  ,Ŝe obecnie pałac jest zagospodarowany przez Uniwersytet 
Szczeciński  , w pałacu nie wolno nic zrobić bez zgody konserwatora zabytku  . 
Przewodniczący komisji odnosząc się do sprawy pałacu przypomniał ,Ŝe komisja była w  
Trzebiatowie i tam  równieŜ oglądała pałac , co do którego była propozycje  przejęcia go na 
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mienie gminne, ale stan techniczny tego budynku spowodował   podjęcie negatywnej decyzji . 
Przewodniczący komisji stwierdził ,Ŝe lepiej zajmować się  tymi nieruchomościami , które 
gmina mogłaby  przejąć , a nie bawić się w sądy  tym bardziej ,Ŝe radny E. Lutyński  był nim 
równieŜ w poprzedniej kadencji . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię , a mianowicie :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała informację 
dotyczącą zagospodarowania mienia przejętego oraz planowanego do przejęcia przez gminę z 
zasobu ANR .  
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.6 
Przewodniczący Komisji odczytał pismo Radnego Lutyńskiego skierowane do Wójta Gminy i 
wiadomości Przewodniczącego Komisji Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu Pana 
Daniela Wilk , które dotyczyło wzrostu opłat z tytułu wywozu nieczystości  . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe zwracali się  do niego mieszkańcy m.in. Pęzina, Warchlina i 
Trzebiatowa   w sprawie wprowadzenia w miesiącu  dwukrotnego   wywozu nieczystości . 
Wójt podkreślił,  Ŝe  w niektórych przypadkach są gospodarstwa , które  nie mają potrzeby 
dwukrotnego wywozu śmieci i tak np. są to osoby starsze czy  samotne . Prowadzone były 
rozmowy z mieszkańcami jak równieŜ z dyrekcją firmy świadczącej usługę tj. MPGK. 
Rozmawiać będziemy  na komisjach i na sesji i wypracujemy stanowisko , wójt równieŜ 
przedstawił w tej sprawie stanowisko sanepidu , gdzie negatywnie zaopiniowali propozycję 
jednokrotnego wywozu nieczystości  w ciągu miesiąca . Kolejno wójt poinformował ,Ŝe źle 
się stało iŜ zostały rozesłane faktury , bez wcześniejszego aneksowania umów  i mamy  
zapewnienie  MPGK ,Ŝe to sprostują . Wójt powiedział ,Ŝe jest moŜliwość wprowadzenia 
mniejszych pojemników , dla tych co będą chcieli – koszt będzie mniejszy . 
Radny Lutyński – zapytał się kiedy będą wprowadzone te mniejsze pojemniki  stwierdził ,Ŝe 
opinia sanepidu dla Wójta do podjęcia decyzji nie jest wiąŜąca , dlaczego mamy nabijać kasę 
dla MPGK” , z niektórych posesji wywoŜone są pojemniki napełnione do ¼ pojemności i są 
to raczej pojemniki od osób starszych , biednych i emerytów . Radny powiedział ,Ŝe został 
zrobiony bubel prawny i do tego musimy się wszyscy  przyznać i zmienić zapisy- chodziło 
radnemu o regulamin utrzymania czystości na terenie gminy - i  radny zaproponował , aby to 
był wywóz 1 raz w miesiącu jak równieŜ przytoczył zapisy jakie są w obowiązującym 
regulaminie , które powinny być zmienione . 
Przewodnicząc komisji podkreślił ,Ŝe moŜemy mieć pretensję  sami do siebie , bo tak został 
regulamin uchwalony i teraz naleŜy zrobić wszystko , aby regulamin odpowiadał aktualnym 
potrzebą mieszkańców .  
Wójt Gminy odnosząc się jeszcze raz do tej sprawy powiedział ,Ŝe będziemy dyskutować i 
róŜne propozycje analizować , ale zapis jednokrotnego wywozu spowoduje zasypanie gminy 
śmiećmi , projekt uchwały zmieniający zapisy w regulaminie moŜna przygotować na następną 
sesję .  
Radni w trakcie dyskusji  informowali jak to jest w ich miejscowościach i tak np. w Witkowie 
I wywoŜone są śmieci dwukrotnie w miesiącu  , na Osiedlu w Pęzinie teŜ dwukrotnie . 
Radny Lutyński zaproponował ,aby był zapis zmieniony na „ nie rzadziej niŜ jeden raz w 
miesiącu „ , bo tak zapis był w starym regulaminie . 
Wójt przypomniał ,Ŝe w tej sprawie najbardziej chodzi o to , Ŝe trzeba więcej zapłacić . 
Przewodniczący komisji powiedział ,Ŝe mniejsze pojemniki rozwiązałby sprawę pod 
warunkiem , Ŝe będą one dostępne . 
Następnie przewodniczący podał do protokołu stanowisko komisji w omawianej sprawie .  
Członkowie komisji w trakcie dyskusji wskazywali róŜne rozwiązania omawianego  
problemu, ale byli za dwukrotnym wywozem nieczystości w ciągu miesiąca   , a pozostawili 
rozstrzygnięcie omawianego tematu  Wójtowi . 
Radna Czwertlik -  przypomniała o następujących sprawach :  
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- ścieŜka rowerowa do Stargardu , 
- pomalowanie barierki na mostku , 
- koło posesji p. Kosikowskich jest suche drzewo do wycięcia .  
Radny Kuźma – przypomniał ,Ŝe zarząd dróg za wodospadem miał naprawić studzienkę i tego 
nie zrobił ,  zapytał się o dokumentacja na podłączenie wody do posesji pana Kaszy. 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe dokumentacja została juŜ wykonana . 
W sprawach róŜnych Wójt Gminy zasygnalizował sprawę dotyczącą podwyŜek dla 
pracowników zaznaczając ,Ŝe od paru ładnych lat pracownicy nie otrzymywali podwyŜek i 
dlatego będę prosił radę o środki na wynagrodzenia , pracownicy będą odchodzić z uwagi na 
niskie  wynagrodzenie . W budŜecie są zapisane środki na wynagrodzenie i jest to  1.5 %  
wzrostu przeciętnego wynagrodzenia  . 
Przewodniczący Komisji odnosząc się do tej sprawy zaznaczył ,Ŝe jest to bardzo istotny 
problem , bo jeŜeli nie zwiększy się zarobków to pracownicy będą odchodzić i jeŜeli są środki 
naleŜałoby zrobić to w tym roku . 
Obecny na posiedzeniu radny Lutyński zaproponował ,aby pracownicy jeszcze w tym roku 
wytrzymali bez podwyŜki  .  
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji . 
 
 
 
Protokołowała :                                                                                     Przewodniczący Komisji  
Z.Stoczkowska                                                                                             Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                                  Data podpisania : 
2007.09.10  


